Norm Miller Bio 
Norm Miller is the Ernest Hahn Chaired Professor of Real Estate Finance at the University of San Diego where he has been since the fall of 2007. Dr, Miller has taught finance, real estate and economic courses focused mostly on commercial real estate, housing, sustainable business strategies, investments, derivatives and personal finance.   He has several dozen highly cited papers on sustainability, workplace trends, housing, valuation and forecasting.  For many years he was at the University of Cincinnati as Academic and Real Estate Center Director with one year visits at DePaul University and the University of Hawaii and three years at the University of Georgia where he started his career.  He received his Ph.D. in Finance from the Ohio State University. He is active on the Editorial Board of several national/international journals and a past President of the American Real Estate Society.  Known for his work on the housing market, valuation, brokerage and the economics of green and sustainable real estate, in 2015 he won the James A. Graaskamp Award from the American Real Estate Society for his depth and breadth of impact on the field of real estate.  In 2013 he won the Richard Ratcliff award for his pioneering work on sustainable real estate.  He edits the Journal of Sustainable Real Estate, see www.josre.org.  Dr. Miller worked as V.P. of Analytics at CoStar, and is a research principal with Collateral Analytics, see www.collateralanalytics.com. He is also on the advisory boards of Pathfinders, Measurabl, Verdani and Surefield. His book with David Geltner of MIT “Commercial Real Estate Analysis and Investment” is in its third edition.  He is currently a Homer Hoyt Land Use Institute Faculty and Board member, where he is involved with some premier thought leaders among academics and industry professionals in a think tank setting. See www.hoyt.org. He can be reached at nmiller@sandiego.edu and his personal website is available at www.normmiller.net where you can download papers and other files.

Norm Miller Biographie en Français

Norm Miller, professeur de financement immobilier à  l'Université de San Diego (USD) depuis l'automne 2007, est titulaire de la chaire Ernest Hahn. Dr. Miller a enseigné le financement, l'immobilier et des cours économiques axés principalement sur l'immobilier commercial, le logement, les stratégies durables pour les entreprises, les investissements, les produits financiers dérivés et les financements personnels. Il a plusieurs dizaines de publications très fréquemment citées sur la durabilité, les tendances dans le milieu du travail, le logement, l'évaluation et les prévisions. Pendant de nombreuses années, il était à l'Université de Cincinnati comme académique et  Directeur du Centre immobilier avec une année de visites à l'Université DePaul et l'Université d'Hawaii, ainsi que trois ans à l'Université de Géorgie où il a commencé sa carrière. Il a obtenu son doctorat en finances de l'Université d’Ohio. Il est un membre très actif du comité de rédaction de plusieurs revues tant nationales qu’internationales et a été président de la Société américaine de l'immobilier. Connu pour son travail sur le marché du logement, l'évaluation, le courtage et l'économie verte et durable de l'immobilier, il a remporté le prix A. Graaskamp James de l'American Society de l’immobilier en 2015 pour son travail sur la profondeur et l'ampleur de l'impact sur le terrain de biens immobiliers. En 2013, il avait remporté le prix Richard Ratcliff pour son travail de pionnier sur l'immobilier durable. Il édite le Journal de l'Immobilier Durable (voir www.josre.org). Dr. Miller a travaillé comme V.P. Analytics à CoStar. Par ailleurs, il est directeur de recherche avec Collateral Analytics (voir www.collateralanalytics.com). Il est également membre des conseils consultatifs de Pathfinders, Measurabl, Verdani et Surefield. Son livre « Analyse et investissement de l’immobilier commercial » " co-écrit avec David Geltner du MIT en est à sa troisième édition. Il est actuellement membre de la Faculté et administrateur de l’Institut des terres Homer Hoyt, où il est impliqué, dans un cadre de réflexion (voir www.hoyt.org), avec certains des principaux penseurs du monde universitaire et professionnels de l'industrie. Il peut être joint à nmiller@sandiego.edu et son site personnel est disponible à www.normmiller.net où vous pouvez télécharger documents et autres fichiers.

